

Time	Agenda Items
9:00-9:15	<p style="text-align: center;"> 开幕致辞 NSTL 中国科学院 中国科学院高能物理所 </p> <p style="text-align: center;"> Opening Remarks (3) National Science and Technology Library (NSTL) National Science Library, CAS Institute of High Energy Physics, CAS </p>
9:15-9:35	<p style="text-align: center;"> 迈向透明、公平、可持续的开放学术交流 刘细文 研究员 中国科学院文献情报中心主任 </p> <p style="text-align: center;"> <i>Transforming to a Transparent, Fair and Sustainable Open Research Communication</i> Dr. Liu Xiwen, Director of National Science Library, CAS </p>
9:35-9:55	<p style="text-align: center;"> SCOAP³ 的 10 年：合作历程回顾 Alexander Kohls </p> <p> SCOAP³ 执行委员会 CERN 代表, CERN 科学信息服务部负责人, CERN 研究与计算服务管理委员会成员 </p> <p style="text-align: center;"> <i>10 Years of SCOAP³: Review of the Evolution of the Collaboration</i> Alexander Kohls, CERN SCOAP³ Executive Committee delegate, Head of the CERN Scientific Information Service and member of CERN Research and Computing Management Board </p>
9:55-10:15	<p style="text-align: center;"> 高能物理学中科学传播的演变与 SCOAP³ 的益处 Stefan Hohenegger 博士、Stefano Bianco 博士 </p> <p> Stefan Hohenegger, SCOAP³ 理事会主席, 法国国家科学研究中心国家核物理与粒子物理研究所 (CNRS-IN2P3) 高级研究员, 意大利那不勒斯大学物理系教师, 理论物理学家 Dr. Stefano Bianco, 罗马国家核物理研究所高级研究员, 欧洲核子研究中心 CMS 合作项目成员(自 2005 年起), 实验物理学家, SCOAP³ 意大利国家代表(SCOAP³ 创始人之一) </p> <p style="text-align: center;"> <i>Evolution of Scientific Communication in High-Energy Physics and the Benefits of SCOAP³</i> </p>

	<p>Dr. Stefan Hohenegger, Chair of the SCOAP3 Governing Council, Senior Researcher Institut de Physique des Deux Infinis de Lyon CNRS-IN2P3 of France and Faculty Member of the Department of Physics of the University of Napoli of Italy</p> <p>Dr. Stefano Bianco, Senior Researcher, National Institute of Nuclear Physics, LNF-INFN Rome, Member of the CERN CMS Collaboration (since 2005) Experimental Physicist, SCOAP³ National Representative for Italy (also one of the founders of SCOAP³)</p>
10:15-10:35	<p>开放科学与中国高能物理学的新发展 陈和生 院士 中国科学院高能物理研究所研究员</p> <p><i>Open Science and the Latest Development in High Energy Physics of China</i> Dr. Chen Hesheng, Researcher of Institute of High Energy Physics, CAS</p>
10:35-10:55	<p>会间休息 <i>Tea break</i></p>
10:55-11:15	<p>SCOAP³ 四期项目：关注开放科学 Kamran Naim 博士 SCOAP³ 运营负责人，CERN 开放科学负责人</p> <p><i>SCOAP³ Phase 4: The focus on Open Science</i> Dr. Kamran Naim, SCOAP³ Operations Manager and Head of Open Science CERN</p>
11:15-11:35	<p>中国与 SCOAP³ 和支持四期计划建议 赵艳 研究馆员（SCOAP³ 中国理事）</p> <p><i>China's Participation in SCOAP³ and Planning of Phase 4</i> Dr. Zhao Yan, The representative of China in SCOAP³ Executive Committee)</p>
11:35-12:10	<p>会议讨论（线上线下）：SCOAP³ 四期</p> <p>Discussion: Focus on SCOAP³ Phase 4 both online and offline</p>
12:10-12:30	<p>会议总结 许惊（NSTL 主任，SCOAP³ 中国理事）</p>

Conference Summary

Mr. Xu Jing, Director of NSTL, the representative of China in SCOAP³ Executive Committee